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Eg har eit forbilde.. 



Radøy - ei historie om miljø. 

Radøy har eit heilt ordinært idrettsmiljø, eit  
brassbandmiljø i verdsklasse,  
og Tommy.. 

Lenge hadde me også det stabilt 
beste fotballnivået i NH…. 



Radøy 

• 5000 innbyggjarar og veks  
vidare. 

• Dugnad! 
• Fotball, korps og Tommy! 
• Økonomisk lutfattig kommune, men har idretts- 

og kulturell terrorbalanse i budsjettet! 
• Som einaste kommune i NH hatt sømjebasseng 

med vatn i 23 år! 
• Sitat: Radøy er ein fattig kommune men som er 

veldig god å bu i 



Radøyidretten 

• Omfang: 
• Størst andel fotballspelarar < 12 år. 
• To fotballklubbar, Hordabø Il og 

Radøy/Manger FK 
• Radøy idrettslag – turngruppe. 
• Manger idrettslag 
• Radøy symjeklubb 
• Radøy skyttarlag 
• Volleyball 
• Håndball 
• Internasjonalt basketball-lag 
• Radøy RC 

 

• Anlegg: 
• Sæbø skule – volleyballhall. 
• Austmarka kunstgras. 
• Areal til BMX-bane. 
• Radøyhallen og symjehall 
• Grønålen kunst»gras» 
• Hordabøhallen. 
• Hordabø Gras 
• Sletta Gras 
• Marås RC-bane 
• Skyttaranlegg 

 
• Plan: 
• Hordabø kunstgras 
• Grønålen kunstgras 
• Regionalt skyttaranlegg 
• Felles idretts/musikkhus 



Samarbeidsavtalen 

• Åtvaring, sterke scener: 

• Radøy knuste alle – me var nr 1! 

• Æra har idrettsrådet v/ Bjørn Ove Myking. 

 

• No news, 

• Nothing extraordinary, 

• Just normal behavior! 



Kva har avtalen gitt 

• Instistusjonalisert møteplassar. 
• Møtest oftare – frå møte til dialog. 
• Veit om kvarandre, trygge på 

kvarandre. 
• Eit verkemiddel for å gje betre 

lokalsamfunn! 
• Musikkrådet har kopiert avtalen. 
• Tilråding på fordeling av kultur- og 

anleggmisdlar.  
• Auka kulturmiddelpotten. 
• Premissleverandør for avtale ved 

bruk av idrettshall/fleirbrukshall. 
• Plan for idretts/nærmiljøanlegg. 
• Idrettens time i kommunestyret 

(m/Hordaland Idrettskrets). 

• Innstifta årets trenarpris frå 2014 
• Innstifta idrettsfest 
• Har i seg sjølv løfta idrettsrådet. 
• Idrettsrådet deltar aktivt når dei ulike 

laga utarbeider tippemiddelsøknader 
osv. 



Sitat idrettsrådet 

• «Jevnlige møter med ordfører, 
ungdomskoordinator og idrettsrådet. 
Opplever at de blir hørt og tar uformelle 
møter med ordfører» 

 

• »Kulturmidler: Gikk sammen med musikkrådet 
og fikk økt den med 10%» 



What’s in it for me? 

• Frivilligheten er kommunens mest lønsame bedrift! 
• Frivilligheten er gullet i kommunen! 
• Hvis politikarane vil effektivt leggje til rette for gode kår 

for idrett (og kultur), så lag avtale. 
• Det er inga ulempe i at ein får betre samarbeid, jfr. 

Oddvar Jensen: Idretten skaper verdiar for 30 mrd, av 
dette 12 mrd i kontantstraum, resten er verdien av 
dugnaden. 

• Norges mest effektive bedrift med folkehelse på 
kjøpet? 

• Idretten tar 24/7 ansvar for heile mennesket! 
 



Takk for meg,  

lukke til med arbeidet til beste for idretten! 


